

Huaxia South Chinese School Weekly News

Nov. 03, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周（11/4）中文学校正常开课。投票日即将到来，你准备好了吗？

本周州长候选人 MURPHY 团队的亚裔美国人竞选总监 Amit Jani 和他的助理 Rohit Tallapragada 会在 1:30 来到华夏南部中文学校。

2:45 分，另一位副州长候选人 Carlos Rendo, 和 Marlboro Town Council 的候选人 John Dwyer, Derek DeLuca and Patricia Branch 会来华夏南部中文学校，

请来倾听和提问我们的候选人，从而决定您神圣的一票！

另外，别忘了带上你的旧衣服捐赠！为 Marlboro Youth Exchange Program 筹款，本周六，周日二天 Clothing Drive。这是一石三鸟的好事：既能帮你清空衣柜，又能得到抵税的发票，最重要的是你支持学生国际交流活动。地点：Marlboro High School 前门，校长停车位置。周六周日都有义工在等着你们，你进校门前留下衣服即可。

本周日下午 1—5 点，在 MARLBORO HIGH SCHOOL 会有多元文化节，有吃有喝有得玩，还有表演看。我们学校舞蹈班的孩子们将会表演舞蹈《卓玛》。机会难得，大家走过路过不要错过。

成人英语俱乐部的时间和教室请看附件。

下面是本周的几个通知：

1. “让书动起来”捐赠义卖

本周，由家长会和助教联合组织的图书（包括中英文的，大人小孩的）捐赠和义卖活动将是最后一周。欢迎大家继续来捐赠和选购图书。最后所有剩下图书我们将捐赠到中国和本地有需要的地方。

2. 学校将于 12/2 举办一、二、三年级校内演讲比赛。比赛以年级为单位，12/2 第三节课进行，地点由各年级老师通知。比赛内容自选，每个年级将选出三名同学参加总校的演讲比赛。

附件为演讲比赛的评分标准。希望各位老师、各位家长鼓励孩子们积极报名、认真准备，珍惜这个机会，通过演讲比赛增加自己的中文表达能力和临场发挥的勇气。

3. 《侨报》小语世界征稿。参加班级：三年级———AP 班

字数：只要有时间、地点、人物、故事内容就可，文章可长可短，但最好不超过 800 字。截稿时间：12/2/17 交稿至 Email: judywang989@gmail.com

如果您可以和愿意来做中文和文化课老师，请和我们联系 principal@hxsouth.org。

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 11 月 03 日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

Our school is on this weekend (11/04)!

This weekend at 1:30, Governor Candidate Murphy himself will not be able to come to our school. But the campaign manager in his Asian team will come. They are Amit Jani - Asian American Pacific Islander (AAPI) Outreach Director, and Rohit Tallapragada - Asian American Pacific Islander (AAPI) Staff Assistant.

At 2:45, Carlos Rendo (Lt Gov candidate), John Dwyer, Derek DeLuca and Patricia Branch, Marlboro Town council candidates. First introduction and then Q&A.

Please come and meet those candidates. This election is important, and it is your chance to take control for your community and weigh in on the issues that matter most to you and your family. As voters, we all have an equal say in determining our future. That's why it is so important to go cast a vote!

The leaders we elect will make decisions that affect your everyday life — your job, health care, energy costs, the economy and more.

This Saturday and Sunday, please support Marlboro Youth Exchange Program Clothing Drive Fundraiser. You can drop off donations at Marlboro High School to the truck located in the front parking lot, and take a tax deduction form before you leave. Please see attachment for more details.

This Sunday is Marlboro's Annual Multi-Cultural day. It has always been a wonderful afternoon filled with song, dance, food and appropriate for all ages. Our school's dance group will perform dance - Zhuo Ma. Please join with us at this free event on Sunday, November 5th from 1-5PM at Marlboro High School.

Please see attachment for adult English club time and classroom.

Here's this week's announcement:

1. "Pick My Books" book donation and sell.

This will be the last week for book donation and sell. Please come to donate or pick your books. By the end of the book donation and book sale event, any remaining books will be donated to other places to encourage more people read.

2. Huaxia South Chinese School's Chinese Speech & recitation tournament will be held on 12/02. Everyone from the first grade to the third grade is welcome. Please tell your teacher you want to go! There will be three winners from each grade. And they will represent our school to go to the HQ tournament.

3. Chinese essay wanted for "Qiao Newspaper" publication.

For students from 3rd grade to AP. No more than 800 words, any type of Chinese essay.

Deadline: 12/2/17. Contact email: judywang989@gmail.com

It's our pleasure to have you as a part of our school! See you all in Saturday!

With warm regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

11/03/2017